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Vad har du för åsikter och förbättringsförslag 
på den lekparken som finns idag?
• Inga

• Fräsa bort stubbar samt ev. sätta staket utmed vägen ca 20 m.

• Vill gärna ha staket! Även en borg eller båt eller liknande. Gärna ett permanent picknickbord.

• Större lekställning med rutschkana

• En gungställning med en stor korg som flera kan sitta i

• Mina barn skulle nog uppskatta en större sandlåda och mer (hela) spadar och sandlådeleksaker.

• Att den sköts och är säker.

• Ser bra ut.

• Tror att en kinagunga skulle vara ett lyft, passar alla åldrar.

• Komplettera med aktiviteter som passar även äldre barn, det är synd att gungställningen nu endast har möjlighet för ett äldre barn att gunga, då det 
ofta är en social aktivitet fylld av samtal och lek. De tidigare däckgungorna var mer flexibla och kunde användas av både bebisar och äldre barn. Det 
vore också bra att komplettera med lägre snurrstänger, den enda som idag finns kvar är svår att ta sig uppnås och gör uppmuntrar inte till lek.

• Staket runt

• Enkel sittplats för vuxna

• Staket mot vägen, nya räcken att hänga i

• Kanske någon sittbänk för anhöriga till barnen som leker.

• Den är i underkant idag mot hur jag skulle vilja ha det. Gärna staket, picknickbord, fler klätterleksaker som stälningar, båt eller liknande.

• Den är bra och tillräcklig

• Fräscha upp,





Vad har du för åsikter och förbättringsförslag 
på den badplatsen som finns idag?
• På något sätt rensa från grönt i vattnet

• Förbättra hamnen, ta bort ogräs o lägga matta på botten, rensa stenar

• Tycker att det skulle kunna göras någon form av plattform bredvid trappan vid piren så att man kan vistas vid 
trappan utan att hindra andra att gå ner i vattnet. (alltså på utsidan av piren i vatten brynet)

• Större sandstrand. Ta bort sjögräs kontinuerligt under sommarhalvåret. Gräva ur och skapa genomströmning 
av friskt vatten vid båtbryggor.

• Försöka påverka kommunen att vattnet höjs i sjön. Ta bort alger och vass som spolas upp.

• Vore bra om vi röjde upp kring badplatsen, ta bort vass och rensa botten. Gör den fräsch. Gärna ett 
permanent picknickbord.

• Inga

• Hm svårt att förändra vattenkvalitén. Bottenförbättring vid pirens trappa är önskvärt.

• Större sandstrand. Urgrävning av dy vid båtbryggorna samt bättre cirkulation av vatten vid bryggorna.

• Bastu

• Jättesynd att badplatsen växer igen så mycket, skulle verkligen vilja satsa på en fungerande sandstrand och 
gärna även att man slipper sjögräset utanför piren.

• Mera sand men vattennivån gör allt svårt.



Vad har du för åsikter och förbättringsförslag 
på den badplatsen som finns idag? (forts.)
• Skulle vara fint att gräva ur vid båthamnen för att öka vattenrörligheten o förhoppningsvis minska växtligheten

• Bryggorna måste förnyas och det måste vara hela föreningengens ansvar inte bara vi som har båtplats.Varför? Två år har någon tagit min båtplats utan 
att fråga. Jag har inte efterforskat men i vår när vi sjösätter vår båt på vår plats går den andra båten .....!

• Som det varit de senaste åren har det inte känts trevligt att bada, beror både på att det växer igen samt låg vattennivå. Kan man rensa botten på 
växter och kanske lägga i en matta? Göra piren bättre med en större cementplatta. Kanske en brygga ut från piren vore ett lyft. Bryggorna är dåliga 
samt att det ligger flera bojar med fullt av växter i..

• Enbliten bastu kanske.

• Underhåll bryggor

• En badbrygga utan vinkel helt ok och ingen badflotte behövs. Rensa lite ute vid piren, runt bryggan och stranden från gräs. Önskvärt att fylla på sand 
vid kanten.

• Rensa botten från slam och musslor (om möjligt?) laga bryggor

• Vi måste rensa upp och ta bort all tång som blåst in. Badflotten måste nog bytas.

• Badplatsen är den största besvikelsen sen vi köpte hus i Sättuna, den går ju inte att använda alls. Här tycker jag det är viktigt att gräva ur, öka 
genomströmningen av vatten, ta bort vass, köra hit mer sand och kanske nån plast för att få en bättre botten. Flera picknickbord etc. vore också bra. 
Allt för att skapa en bättre och naturlig mötesplats för Sättunabor.

• Väldigt tråkigt med hur badplatsen sett ut de senaste åren med allt sjögräs. Jag tycker vi kan ta bort flotten som bara änder utnyttjar

• Hej! Jag tycker det är mycket intressant att arbeta vidare med muddringen och kanske röret genom piren för att förbättra vattnet vid badet. /JvM

• Önskar bättre tillsyn/ upprensning av" slem" o växtlighet vid platser där man går i för att bada o kanske fylla på med mer sand lite mer regelbundet

• Fräscha upp, få den badvänlig så man kan nyttja den hela sommaren. Få bort dy och gegga.





Vad har du för åsikter och förbättringsförslag 
på det midsommarfirande som finns idag?
• Bra som det är

• Nej, det är bra som det är

• Kanske försöka få med Säby-borna och deras barn.

• Bra som det är.

• Inga

• Fler lotter

• I

• Bra organisation. Trevligt att samlas kring.

• Jättebra arrangemang som det är

• Utse ansvariga.

• Vi firar sällan här, men hört att många uppskattar det.

• Tycker att det är bra som det är!

• Trevligt som det är, men kanske försöka få med Säbyborna också.

• Det är ok som det är idag.

• Trevligt som det är. Roligt om många boende med gästar är med och firar

• Funkar bra som det är. Härlig stämning och roligt evenemang.





Vad har du för åsikter och förbättringsförslag 
kring de sociala aktiviteterna som finns idag?
• Återinföra sjöslaget?

• Mycket bra att ha en fin gemenskap här ute vilket kräver att vi träffas och har roligt.

• Nej, har det varit många aktiviteter?

• Inga

• Samkväm (Pub kvällar och fester)

• Tycker det är positivt med olika sociala aktiviteter även om vi deltagit i för få.

• Bra med gemensamma saker. Pubaftnar, kanske mulle för de barn som finns hemma. Golftävling.

• Sociala aktiviteter är ju bra. En samfällighet måste dock tänka på att den inte ska använda medel till annat än vad som är ok enligt 
lagen om samfälligheter.

• Utse ansvariga.

• Sjöslaget eller andra gemensamma aktiviteter med Säby Tex pubkväll, kräftfest, glöggträff, isträff om det blir is, lekparksträff med 
egen picnic... ... Bra också med vinteraktiviteter då vi inte ses så mycket ute. Hur få flera att komma till det som bjuds in till ?????
Bra att denna frågan var med. 

• Bra att de boende i området träffas och kan då diskutera olika saker som gör att orådet kanske blir mera attraktivt.

• Jag tror verkligen på att skapa flera aktiviteter för att skapa vi-känsla så att vi lär känna varandra bättre, att våra barn lär känna 
varandra bättre och att vi lär känna de äldre bättre - allt för att kunna trivas bättre och kunna hjälpa varandra på olika sätt.





Vad har du för åsikter och förbättringsförslag 
kring nuvarande samlingslokal?
• Att få använda verandan utan att behöva boka den - när den är ledig o man vill ta ex fika där.

• Nytt tak på verandan i vår.

• Borde fräschas upp.

• Inga

• Förenklad tillgänglighet.

• Underhålls i bef. Skick

• Underhåll i allmänhet. Värmekälla!

• Bra som den är. 

• En gemensam bastu vid sjön vore önskvärt.

• Bra som det är med att gäster inte behöver vara rädda för att förstöra något. Ska vara funktionellt och enkelt. 
Se över rangliga/trasiga stolar och varje år hålla efter byggnaden med färg, tak o.s.v. Det som behövs

• Mer aktiviteter (tex.permanent pub)

• Byte av taket på altanen. Fixa ljusslingorna inne.

• Den är ok idag men inte mer, vi behöver ha en vattentoalett vid båthuset för att få upp användningen, 
kanske även vinterbona en del. Typ ställa dit ett Attefallshus istället. Men inte högsta prio i min bok.

• Man skulle kunna ha tex fotbollspub under kommande EM



Har du några andra idéer och önskemål på vad 
Sättuna som bostadsort skulle bli bättre av?
• Fortsatt bra grannsamverkan för att förebygga brottslighet.

• Asfaltering

• Skylt om parkeringsförbud saknas vid vändplatsen nere vid badplatsen. Önskas regelbundet underhåll av badstrand och bryggor på sommarhalvåret.

• Ny asfaltbeläggning av gatorna, hoppas i vår.

• Ha en fungerande fotbollsplan, en basketkorg vid lekplatsen, en hopphage på asfalten. Gemensamma vattenleksaker vid sjön. Ordentliga picknickbord 
både vid sjön och lekplatsen.

• Inga

• Bättre skyltat nere vid stranden, ”Parkering förbjuden”. Att mer regelbundet hålla efter vid stranden. Bättre bryggor och bättre uppmärkt vems 
båtplats som ligger var.

• Körsbärsträd nere vid stranden

• Få alla mer aktiva i vårt gemensamma ansvar.

• Bättre belysning på vägarna, minimarket

• Några gemensamma papperskorgar tex vid bad lekplats och vägskäl

• Uppmana boende med att hjälpa posten att brevlådor är märkta och sitter i nummerordning. Det ser snyggt ut i området.

• Bygg mer bostäder få en riktig strandpromenad ,båtplatser där man kan ha en .. BÅT.. MM.

• Bättre underhåll av SMFs stickvägar vore önskvärt. Mvh Ulrika S

• Gemensamma skyltar när man kommer in i Sättuna, gemensam design på postlådor, fler bänkar i området, både vid lekplats, badplats och vägar. 
Försvåra för externa bilister att komma till Sättuna.

• Få ordning på badplatsen. Få ner hastigheten på gallstrandsvägen. Vissa kör för fort. Många barn som är ute och leker.





Sättuna har en egen hemsida, vad är viktigt 
att det finns på hemsidan?
• Adresser till alla som bor i Sättuna med bilder. Dessa uppg ska vara LÅSTA med inloggning

• Kontaktuppgifter till de som bor i Sättuna o fastighetsbeteckning

• Allmän information. Styrelseprotokoll, kontaktuppgifter till hushållen

• Uppdaterad bokningskalender båthus. Kommande planerade underhållsåtgärder och andra aktiviteter.

• Hyra av båthuset. Styrelsepresentation. Protokoll.

• Den ska vara fin och marknadsföra Sättuna för potentiella köpare, samtidigt vill jag att Sättunas faciliteter 
främst ska vara för Sättunabor och dess besökare.

• Inga förslag

• Nyheter vad som händer i området

• Vad styrelsen jobbar med, kontaktuppgifter till medlemmar o styrelse

• Relevant info

• Bostadsadresser till boende i området med mail adresser.

• Praktisk info, kontaktuppgifter, information (säljande) om området för de som är intresserade att flytta in.



Sättuna har en egen hemsida, vad är viktigt 
att det finns på hemsidan? (forts)
• Allmän info. Uppateringar.

• Aktuell info, kontakt uppgifter

• Vad som händer i området.

• Att det är privat och sköts av föreningen.

• Protokoll, allmänna bestämmelser

• Löpande information. Kontaktuppgifter till styrelsen och andra boende.

• Inte så viktigt. Bara om man vill boka Båthuset och se kontaktuppgifter till styrelsen och till boende.

• Bra information

• Flöde för vad som är ”På gång” i sättuna

• Protokoll samt andra beslut som styrelsen tar. Hyra av båthuset. Badtemepratur.

• Allmän information om Sättuna som är bra att läsa för potentiella husköpare etc. Info (bakom lösenord) för de boende om andra boenden 
gemensamma dokument som protokoll, översiktsplan, kommentarer kring översiktsplan, motioner etc.

• Protokoll från styrelsemöten och årsmöte, adresser till boende, möjlighet att skriva inlägg om allmänna funderingar, kanske köp/sälj, information från 
styrelsen

• Info till nyinflyttade, stadgar, info om aktiviteter samfälligheten

• aktuell info

• Viktig information











Har du några åsikter eller förbättringsförslag 
för dagens städdagar?
• De som inte deltar får enskilda uppgifter

• Upprätta en lista över underhåll som behöver göras, men som kan utföras av den som inte kan vara med vid 
en städdag. Utan kan göras vid ett anna tillfälle när det passar den enskilde. Listan kan ligga på hemsidan och 
bockas av när underhållet är utfört. Detta ger då alla möjlighet att delta i skötseln av området.

• Hushåll som inte deltar i städdagar bör betala en slant.

• De som ej deltar får utföra diverse uppgifter i förväg/efterhand.

• Ta ut en städavgift årligen som betalas tillbaka efter deltagande i arb.uppgifter.

• Funkar bra. Tråkigt med dålig uppslutning o att det alltid är samma som är med.

• Nej

• De som ej deltar får uppgifter i efterhand.

• Dom hushåll som inte kommer på städdagar kanske skulle kunna betala en summa istället.

• Tycker städdagarna är bra, viktigt att det finns ett socialt inslag och att det kan vara fortsätt positivt att ses i 
området och göra något tillsammans. Ser hellre en högre avgift för att området är snyggt året runt och att vi 
t.ex. kan åtgärda båthuset som behöver renoveras.



Har du några åsikter eller förbättringsförslag 
för dagens städdagar? (forts)
• Belöning för deltagande.

• Att alla hushåll ska delta som kan och orkar. Nu är det oftast samma personer vid varje tillfälle.

• Är ingen med från hushållet betalar man en högre avgift, nästa år.

• I tillägg till frågan ovan: De hushåll som har fysisk förmåga att delta i städdagar, men som aldrig gör det, skulle ev kunna erbjudas 
högre avgift mot slopat deltagande vid städdagar. Annars brukar städdagarna vara bra organiserade och kul för hela familjen.

• Den som inte kommer ska betala en avgift.

• Jag tycker att de som inte kommer ska betala en högre avgift. Vidare tycker jag att vi inte ska prioritera enkla jobb som att kratta 
löv, röja gräs eller annat som vi lätt kan köpa in. Bättre att fokusera på förbättringar som ligger utanför det förväntade som t.ex. att 
sätta upp nya skyltar, picknickbord, bygga lekställningar etc etc

• Jag tycker man skulle ta ut en högre avgift, typ 200 per hushåll, som man får tillbaka om man är med på tex minst 2 av de 3 årliga 
städdagarna

• Angående städdagarna så handlar det om hur mycket man planerar in att hinna då. Tror att lite större måleriarbeten, snickerier, 
större grävarbeten etc kan behöva läggas ut så ”städdagarna” blir korta (ca 3 timmar). Har inga problem med att mer läggs ut 
externt och att avgiften då höjs om övriga föreningen föredrar det. Tror dock att det tillför en del för att lära känna lite grannar. 
Viktigt att man lägger fram vad pengarna i ökade kostnadsökningar/avgiftshöjningar ska gå till på årsmötet. Tror inte på att man ska 
kunna välja att städa eller betala...

• Bara en önskan om att se vissa Sätt bor i alla fall någon mer gång en hittills

• Bra att vi har städdagar. Kul att umgås och få en dag tillsammans. Bra att lära känna varandra. Bra att ha en fin sammanhållning. 
Även kul att alla hälsar på varandra.









Är det något övrigt du vill tillägga?

• Nej

• Önskar att markägaren väster om oss kunde hålla lite ordning även stranden med bryggor mm.

• Jag trivs bra i Sättuna o vill göra Sättuna så bra, mysigt och trevligt som det går.

• Muddring innanför piren.Annars känns det onödigt att investera i bryggor när man ändå inte kan ha en båt där.

• Tavla med båtplatser och vilken fastighet tillhör dem

• Jag har haft båtplats i 39 år plats men bara kunnat utgjutna den i tio år 29 år har jag betalat platsen eller leran som den består av 
nu har man höjt avgiften för vad ?

• Skulle vilja se bättre skötsel av området väster om våra tomter ända ner mot sjön.

• Hamn och badområdet behöver muddras snarast, efter det byter vi ut bryggorna. Hamnområdet är extremt otrevligt för tillfälligt. 
Tror att de flesta kan tänka sig att betala extra för detta.

• Mkt bra med undersökningen, förhoppningsvis vet vi nu vad de boende vill ha. Personligen skulle jag även vilja att det fanns någon 
form av vision eller uppdrag som hjälper styrelsen att ta beslut, men det kan kanske tas fram efter att enkäten är klar.

• Se under städdagar. Jo, om ni vill att det ska vara anonymt så tror jag att jag lätt kunnat räkna ut att det är jag som svarat på det 
här, mao de inledande obl. frågorna. Hoppas det kommer in många svar ändå /Maria

• Fint liten samhälle. Bra att vi umgås och har en bra sammanhållning. Att man hejar på varandra och säger hej när man är ute i
området.
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